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Zlatko Salaj vlasnik nadaleko poznatog imanja OBITELJ SALAJ iz Grabovnice pokraj Čazme
osoba je tjedna prvenstveno radi toga što je njegova Božićna priča nastavila put svjetlosti i do
Uskrsnih dana. Naš domaćin otkrio nam je što ga je potaknulo stvaranju Uskrsne priče i koji su
mu daljnji planovi. Uskrsna priča na imanju obitelji Salaj otvorena je u srijedu, 1. 4., a potrajat će
sve do ponedjeljka, 6.4. do kada svakodnevno od 15 – 21 sat, posjetitelji, a posebice oni
najmlađi mogu uživati u svjetlećim pisanicama, ukrašenim grmovima i stablima u
prepoznatljivom, ali uvijek drugačijem ugođaju na imanju u Grabovnici.

  

  

Vaša Božićna priča prepoznatljiva je izvan granica Hrvatske, privlači brojne posjetitelje
za vrijeme Božićnih blagdana, je li privlačenje posjetitelja i turističkih grupa jedini razlog
nastavka ove priče i sada u vrijeme Uskrsa?

  

Naravno, ali ideja nije bila moja, naprotiv, ovu ideju potaknuli su upravo posjetitelji i to još prije
šest godina kada su mi mnogi rekli da bi zaista bilo lijepo da se osim za Božić, upriliči i Uskrsna
priča. Poslušali smo ih i započeli ovaj projekt prije četiri godine – objašnjava nam Zlatko Salaj.
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Pretpostavljam da ste tek »raskitili« imanje nakon zime, koliko vam je vremena trebalo da
postavite sve ove nove, Uskrsne lampice i ukrase?

  

Moram priznati da još nije sve raskićeno od Božića. Zahvaljujući svojem »dream teamu«, ekipi
od šestero ljudi novo je ukrašavanje trajalo gotovo mjesec dana. Osim ukrašavanja grmova i
drveća, postavljeno je više od 10.000 svjetlećih pisanica te smo proširili selo Štrumpfova koje
najviše veseli djecu.

  

  

Štrumpfovi su novost još od Božića. Odakle crpite ideje?

  

Štrumpfova ima ukupno devedeset i devet u njihovom selu, mi smo tek krenuli s jedim dijelom
cijele ekipe. Planiramo napraviti i Gargamelov dvorac u kojem će stolovati zločesti Gargamel i
njegov mačak Azriel. Sve ovo je plod moje mašte. Uglavnom sam zamislim kako bi što trebalo
izgledati. Dizajn svih ukrasa koje vidite moja su ideja, a dvadeset i četiri sata dnevno živim za
svoj kreativni izričaj. Vrlo mi je važno da se ne ponavljamo. Dogodine posjetitelji moraju imati
drugačiji doživljaj i sve mora biti veće, ljepše i drugačije. To svakako dugujem svima koji dolaze
jer ne bi bilo pošteno ne mijenjati ništa i ne truditi se uvijek iz početka.
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Očigledno ste vrlo vrijedan čovjek, je li to rezultat dugogodišnjeg boravka u Njemačkoj
poznatoj po radišnim ljudima?

  

Radio sam dvadeset i jednu godinu kao instalater telekomunikacija u Siemensu. Prije toga sam
radio telefoniju u Hrvatskoj. Priznajem da sam cijeli život proveo radeći s kablovima i eto
nastavio ovdje s lampicama. Ispred Simensa sam radio i u Jordanu, trebao sam otići i u Sudan,
ali zbog političke krize u tu Afričku zemlju nisam otišao. Od prije trinaest godina sam u mirovini
od kada sam se posvetio svojem imanju u rodnoj Grabovnici i ostvario svoj dječački san.
Najsretniji sam kada su ljudi koji ovdje dođu zadovoljni i odu puni dojmova, a najviše me veseli
kada se svake godine vraćaju.

  

  

Osim Božićne i Uskrsne bajke, imate li još nekih planova za nadolazeće razdoblje?

  

Prije dvije godine započeli smo s Viteškim igrama u lipnju, još uvijek razmišljamo o njihovom
nastavku. Prva godina je podbacila zbog interesa javnosti za druge manifestacije u to vrijeme.
No nećemo se predati kao što smo nastavili s Uskrsnom pričom bez obzira na to što su zadnje
dvije godine bile izuzetno loše s obzirom na to da su nas baš u vrijeme Uskrsa zbog obilnih kiša
zadesile poplave. Potok koji okružuje imanje izuzetno je hirovit te se nadam da će ovaj Uskrs
proći u lijepom vremenu i bez kiše. Osim toga, kod nas se prije dvije godine u fašničko vrijeme
okupilo tristo i dvadeset planinara na »metlarskoj zabavi«, ove godine zbog smrti moje supruge
nismo upriličili ovaj događaj, ali nadam se da će se ova planinarska tradicija nastaviti. Otvoreni
smo cijele godine za ljude koji nas žele posjetiti, a u dogovoru s ugostiteljima koji kod nas u
najmu imaju restoran i pizzeriju, pružamo ugostiteljske usluge za manje grupe tijekom cijele
godine, no za sada samo uz najavu. Kao što sam već rekao, stalno radimo. Planiramo posaditi
dvjestotinjak novih stabala, uglavnom smreka što i pristaje našem brandu, Božićnoj priči koja će
svake godine biti sve veća i ljepša. Uskrsna priča, koja je mogu reći tek započela, prostire se za
sada na 1/3 »božićne« površine što ćemo također s vremenom proširiti.
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Što osim Uskrsnog ambijenta očekuje posjetitelje ove godine?

  

U našem štaglju i ove godine nudimo gastro ponudu, posjetitelji mogu osim ugodne šetnje i
razgledavanja kupiti suvenire, najmlađi posjetitelji mogu se igrati do mile volje, a svakodnevno
organiziramo »traženje jaja« uz nagrade za najuspješnije male tragače. U četvrtak i subotu
djeca će moći uživati u kazališnim predstavama malih glumaca Bjelovarskog kazališta.
Svakako, djeci nudimo nezaboravne praznike, a odraslima drugačiji Uskrs u stilu obitelji Salaj.
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